
Referat fra bestyrelsesmøde i SKG 21. august 2018

Mødedeltagere: Povl Munk (PM), Jørgen Nielsen (JN), Leif Harboe (LH), Kalle Jensen (KJ), Helle

Rahbek Thomsen (HRT), Leif Jensen (LJ), suppleant Lene Merete Krath (LK), suppleant Hanna

Kristensen (HK)

Afbud: Bjarne Svendsen (BS)

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt

2. Indkommet post

PM informerede om et nyt tiltage i Volstrup Golfklub i forhold til at få nye medlemmer. Vi vil

overveje dette til næste år.

3. Økonomi

Halvårsregnskabet blev gennemgået og det ser fornuftig ud i forhold til budgettet.

4. Greenkeepergården

Bemandingen er på plads. Vi evaluerer når sæsonen er afsluttet. Der er afholdt MUS med alle

medarbejdere. Der afholdes GRUS senere på året. KJ, PM og HRT afholder møde den 27.

august ift. opgavefordelingen på greenkeepergården.

5. Persondataforordningen

Arbejdet er igangsat.

6. Status gaveindsamling/købsmoms

Vi har nået målet. Der er pt. 151 medlemmer der har indbetalt kr. 200,-. Bestyrelsen takker

for alle gaver. Næste skridt er at søge godkendelse ift. Ligningslovens §8A, hvor vi skal

godkendes som en forening. For at få denne godkendelse skal vi opfylde følgende fire krav:

● Have en årlig indtægt på mindst 150.000,- kr.

● Modtage mindst 100 gavebeløb á 200,- kr. om året

● Have en demokratisk valgt bestyrelse
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● Have mindst 300 kontingentbetalende medlemmer

Vi opfylder alle fire krav.

Når vi har godkendelsen skal vi senest den 1. juli 2019 søge om refusion af købsmoms for

2018.

7. Status shoppen

Omsætningen er pt. 45.000,- større end sidste år.

8. Referater fra udvalg

Intet nyt.

9. Information til medlemmer

● Tilmelding til GF Forsikrings turnering er rykket til torsdag

● Målet er nået i forhold til gave indsamlingen ift. købsmoms

● Medlemsmøde den 12. november 2018 kl. 19. Pkt. til dagsordenen skal mailes til kontoret

senest den 29. oktober 2018

● Containeren fra Backtee kommer i uge 36, som også er Spil billig uge

10. Opsamlingspunkter

● PM følger op på, om vi kan søge om refusion af strømafgift som forening

● LH har gennemgået alle kontrakter med advokaten. Der afholdes møde med Saunte i

september.

● Vi køber ikke hjertestarter af Falck. HRT sender ny ansøgning til Trygfonden inden 1.

september. Ansøgning er sendt 23. august 2018.

● Vi skal arbejde på at få beskrevet ønsker til projekter, hvor vi kan søge fonde om støtte. LH

arbejder videre med dette.

12. Næste møde

18. september 2018 kl. 17.00

13. Eventuelt

Der afholdes regelaften med ølsmagning i november. Dato skal afklares.
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